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REFERAT FRA MØTE 04/17-18 I STUDENTPARLAMENTET 

 

Tid:   Torsdag 23.11.17, kl 17:00-21:00.  

Sted:   Ole Johan Dahls hus, Forskningsparken, UiO.   

 

Ordstyrer:  Julie Sørlie Paus-Knudsen 

Referent:  Line Willersrud 

 

Tilstede:  

SP-representanter: 

 

Fra Venstrealliansen: 

1 Kristine Brynildsen Sørheim 

8 Astrid Bragstad Gjeldsvik 

12 Peder Østring 

18 Tobias Drevland Lund 

28   Alexander Fossen Lange (vara) 

 

Fra Grønn Liste:  

2 Hashem Jafari (Fast vara) 

9 Bror Kristian Raanaas Tandberg 

14 Julia Weisethaunet 

20 Ingvild Nilsson (vara) 

25 Linnea Barberini (vara) 

 

Fra Realistlista: 

3 Kari Anne Andersen 

10 Nicolai Hauffen (Vara: Anja Maria 

Aardal etter kl 18:00) 

19 Christina Eide 

17 Markus Leira Asprusten (Vara: Anja 

Maria Aardal frem til kl 18:00)  

 

Fra Gjestelista: 

4 Simen Flotvik Mathisen 

11 Olav Riise 

21 Una Pasovic 

7 Mie Solum Tidemann (vara) 

 

Fra A-lista: 

5 Jonas Virtanen (vara) 

15 Marius Frans Linus Hillestad 

26  Vetle Tvedt Westlie 

 

Fra Blå liste:  

6 Ole Marius Gaasø 

17 Jon Eskil Ramsrud Kindberg 

 

Fra Liberal liste: 

22 Marcus Pettersen Irgens 

 

Fra Internasjonalista: 

13 Tyler Thomas Barrott 

 

Frå Velferds- og studentbylista 

16 Christoffer Surdal  

 

Fra Studentutvalgene:  

29  MNSU: Runa Risa Bakke 

30 HFSU: Knut N. Figenschou 

31 TSU: Håkon Borgos 

32  SVSU: Sara Eikeseth 

33 OSU: Unai Mangal 

34 JSU: Julie Reinfjord 

35 MSU: Synne Hatlevoll Sjøberg 

36 SUUV: Dorthea Enger  

 

Fra Arbeidsutvalget: 

100  Jens Lægreid 

101  Synnøve Kronen Snyen 

102  Susann Andora Biseth-Michelsen 

103  Kristine Berg-Heggelund  

104  Henrik Paulsen Mandelid 
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Kontrollkomitéen:  

105  Kristine-Petrine Olthuis 

106  Vebjørn Andersson 

107 Kristian Tuv  

 

Til stede var også:  

108  Velferdstinget 

106 NSO (Nummeret gjelder kun under 

sak nr. 075/17-18)  

 

Ved opprop var det 33 stemmeberettigede til stede. Møtet kunne settes. 

Jens Lægreid åpnet møtet. 

 

 

SAK 069/17-18 VALG AV MØTELEDELSE OG REFERENT 

 

Ordstyrer:  Julie Sørlie Paus-Knudsen  

Referent:  Line Willersrud  

 

Vedtak:  

Ordstyrer og referent ble valgt.  

 

 

 

SAK 070/17-18  GODKJENNING AV INNKALLING 

 

Vedtak:  

Innkalling godkjent.  

 

 

 

SAK 071/17-18  GODKJENNING AV DAGSORDEN 

Foreslått dagsorden:  

 

Kl SAKNR. SAKSTITTEL       SAKSTYPE 

17:00 069/17-18 Valg av møteledelse og referent    Vedtakssak 

 070/17-18 Godkjenning av innkalling     Vedtakssak 

 071/17-18 Godkjenning av dagsorden     Vedtakssak 

 072/17-18 Godkjenning av referat     Vedtakssak 

 073/17-18 Orienteringer       Orientering 

 074/17-18 Ettergodkjenning av oppnevninger    Vedtakssak 

 

17:30 075/17-18 Medlemskap i NSO      Vedtakssak 

18:00 076/17-18 Opprettelse av evalueringskomité    Vedtakssak 

18:30 077/17-18 Studenthus i Oslo (diskusjon)      Vedtakssak 

 

19:00-19:15  Pause (15 min) 

 

19:15 077/17-18 Studenthus i Oslo (vedtak)     Vedtakssak 
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19:25 078/17-18 Mottak av nye studenter     Vedtakssak 

19:50 079/17-18 Budsjett 2018       Vedtakssak 

20:10 080/17-18 Automatisk individuell begrunnelse    Vedtakssak 

20:30 081/17-18 Resolusjoner       Vedtakssak 

21:10 082/17-18 Valg av dato for Studentvalget 2018    Vedtakssak  

  

21:25   Eventuelt 

   Møtekritikk 

   Møteslutt 

 

Forslagsnummer: 1 

Forslag: Tillegg 

Fremmet av: Arbeidsutvalget 

Fraksjon: Arbeidsutvalget 

Linjenummer: 9 

Forslag: Godkjenning av valgprotokoll 

Vedtatt 

Saken gis saksnummer 083/17-18, og behandles mellom sak 074/17-18 og 075/17-18 

 

Vedtak:  

Dagorden med endringer ble godkjent. 

 

 

SAK 072/17-18  GODKJENNING AV REFERAT 

 

Vedtak:  

Referatet fra SP-møte nr. 3 er godkjent. 

 

 

SAK 073/17-18  ORIENTERINGER 

100 – Jens Lægreid innleder saken. 

 

Spørsmål: 103, 101, 19, 3- 104 (replikk), 26 – 104 (replikk), 8 – 100 (replikk), 2, 104 (replikk).   

 

Andre orienteringer:  

108 – Velferdstinget.  

 

 

SAK 074/17-18  ETTERGODKJENNING AV OPPNEVNINGER 

 

Vedtak:  

Studentrepresentanter til komité for merittering  

- Susann Andora Biseth-Michelsen og Kristine Berg Heggelund oppnevnes. 

 

Studentrepresentanter til komité for sensorveiledning  

- Susann Andora Biseth-Michelsen og Henrik Paulsen Mandelid oppnevnes.  
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Studentrepresentant til Kunstfaglig råd 

- Lone Segbø Løvaas med vara Yvonne Ruyter oppnevnes. 

 

 

SAK 083/17-18  GODKJENNING AV VALGPROTOKOLLER 

 

Kontrollkomiteen innstiller på at JSU sin valgprotokoll godkjennes.  

Vedtak: Valgprotokollen godkjennes.  

 

2 permisjonssøknader for Nicolai Hauffen fra kl 18:15 og Vetle Westlie 19:15 innvilges kl: 

18:08. 

 

 

SAK 075/17-18  MEDLEMSKAP I NSO 

22 – Marcus Pettersen Irgens innleder saken. 

 

Spørsmål: 26 – 22 (replikk), 100 (saksopplysning), 3 – 106 (replikk),  

Til debatt: 22, 30 – 21 (replikk), 22 (replikk), 6, 12, 19 – 22 (replikk), 31 – 106 (replikk), 2 – 3 

(replikk), 3 (svarreplikk), 22, 4, 2, 26 – 22 (replikk), 25 (replikk), 26 (svarreplikk), 19, 18, 12, 110, 

3 – 106 (replikk), 5 – 22 (replikk) 5 (svarreplikk), 100 – 25 (replikk), 100 (svarreplikk).  

 

22 (til dagorden).  

 

Forslagsnummer: 1 

Forslag: Strykning 

Fremmet av: Una Pasovic 

Fraksjon: Gjestelista 

Linjenummer: 454 

Forslag: Stryke: "Universitet i Oslo forblir i NSO". 

Vedtatt 

 

Forslagsnummer: 2 

Forslag: Tillegg 

Fremmet av: Knut Figenschou  

Fraksjon: HFSU 

Linjenummer: 453 

Forslag: Saken utsettes til møtet 22. Februar.  

Falt 

 

Vedtak:  

Forslaget om å melde seg ut av NSO falt.  

 

Forslag om å innvilge permisjonssøknad til August Starberg fra kl 18:40. 

Vedtatt.  
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SAK 076/17-18   OPPRETTELSE AV EVALUERINGSKOMITE 

104 – Henrik Paulsen Mandelid innleder saken. 

 

100 – 22 (replikk), 3 (replikk) 100 (svarreplikk). 

 

Forslag fra 100 om å innvilge Formand av DNS, Trygve Berhardt Moen Haaland, tale og 

forslagsrett 

Vedtatt 

 

Forslag fra 3 om å innvilge Formand av DNS, Trygve Bernhardt Moen Haaland, kun talerett   

Falt 

 

Spørsmål: 24, 31, 108.  

 

Til debatt: 22, 100, 36, 25, 19, 22, 3, 12, 22, 19 (til dagsorden), 104.  

 

Prøvevotering om man ønsker komiteen:  

15 ønsket komité.  

 

Forslag fra Kontrollkomitéen: Åpne dagorden igjen, og legge til et punkt på dagsorden om 

valg til komité etter pausen. 

Vedtatt.  

 

Forslagsnummer: 1 

Forslag: Strykning 

Fremmet av: Una Pasovic 

Fraksjon: Gjestelista 

Linjenummer: 479 

Forslag: Gammel tekst: "Hvilke utfordringer studentkulturen har i møte med 

administrasjonen ved UiO". 

Falt 

 

Forslagsnummer: 2 

Forslag: Endring 

Fremmet av: Una Pasovic 

Fraksjon: Gjestelista 

Linjenummer: 483 

Forslag:  

Gammel tekst: 

"Hvordan man eventuelt kan etablere et system for kontakt mellom SP og representanter fra 

studentkulturen" 

Ny tekst: 

"Hvordan man eventuelt kan etablere et system for kontakt mellom SP og studentene" 

Vedtatt 

 

Forslagsnummer: 3 

Forslag: Endring 
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Fremmet av: Kari Anne Andersen 

Fraksjon: Realistlista 

Linjenummer: 513 

Forslag:  

Gammel tekst: 

«Komiteen skal legge frem et dokumentutkast på SP-møtet 25. januar» 

Ny tekst: 

«Komiteen skal legge frem et dokumentutkast på SP-møtet 22. februar» 

Vedtatt 

 

Forslagsnummer: 4 

Forslag: Endring 

Fremmet av: Kari Anne Andersen 

Fraksjon: Realistlista 

Linjenummer: 515 

Forslag:  

Gammel tekst: 

«Dokumentet skal være klart for endelig behandling av Studentparlamentet under møtet 22. 

februar» 

Ny tekst: 

«Dokumentet skal være klart for endelig behandling av Studentparlamentet under møtet 22. 

mars» 

Vedtatt 

 

Forslagsnummer: 5 

Forslag: Tillegg 

Fremmet av: Dorthea Enger 

Fraksjon: SUUV 

Linjenummer: 503 

Forslag: Ny tekst: «blant de valgte medlemmene av komitéen.» 

Vedtatt 

 

Forslagsnummer: 6 

Forslag: Endring:  

Fremmet av: Simen F. Mathisen 

Fraksjon: Gjestelista 

Linjenummer: 507 

Forslag:  

Gammel tekst: 

«Opptil fem (5) medlemmer med inngående kjennskap til studentkultur» 

Ny tekst: 

«Opptil fem (5) medlemmer med inngående kjennskap til studentkultur. Ingen av disse kan 

ha sittet i Studentparlamentet i mer enn én periode, eller ha sittet i arbeidsutvalget til 

Studentparlamentet eller Velferdstinget.» 

Vedtatt 
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Vedtak:  

Evalueringskomiteen opprettes, og gis vedtatt fremdriftsplan og mandat, med de endringer 

som fremkom av møtet.  

 

 

SAK 077/17-18   STUDENTHUS I OSLO 

100- Jens Lægreid innleder saken.  

 

Spørsmål: 22 – 100 (replikk), 105, 22, 105,  

Til debatt: 12, 19, 110 – 100 (replikk), 110 (svarreplikk), 19, 22 – 100 (replikk), 108, 106, 108 – 

100 (replikk), 8 – 100 (replikk), 3, 31 – 110 (replikk), 12 – 3 (replikk), 22 – 4 (replikk), 22 

(svarreplikk), 108 – 110 (svarreplikk), 3 – 5 (replikk), 3 (svarreplikk), 25 – 100 (replikk), 22, 14 – 

110 (replikk), 100 (replikk), 3 – 22 (replikk), 3 (svarreplikk), 31 – 108 (replikk), 100 (replikk).  

 

21 – forslag om å åpne strek.  

Saken er åpnet.  

 

Til debatt: 21 – 22 (replikk), 100 (replikk), 3,   

 

Forslagsnummer: 4 

Forslag: Tillegg 

Fremmet av: Marcus Pettersen Irgens  

Fraksjon: Liberal liste 

Linjenummer: 678 

Forslag: Ny tekst: «St. Olavsgate 32 er kun aktuelt dersom det indre fredningsvedtaket kan 

oppheves.» 

Vedtatt 

 

Forslagsnummer: 3 

Forslag: Endringsforsalg 

Fremmet av: Marcus Pettersen Irgens 

Fraksjon: Liberal liste 

Linjenummer: 679 

Forslag:  

Gammel tekst: 

«Studentparlamentet anser DNS som mest kompetente til å vurdere rammevilkårene for eget 

virke, herunder plassering.» 

Ny tekst: 

«Studentparlamentet anser DNS som mest kompetente til å drive studenthus.» 

Trukket 

 

Forslagsnummer: 7 

Forslag: Endring 

Fremmet av: Marcus Irgens 

Fraksjon: Liberal liste 

Linjenummer: 679 
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Forslag:  

Gammel tekst: 

«Studentparlamentet anser DNS som mest kompetente til å vurdere rammevilkårene for eget 

virke, herunder plassering» 

Ny tekst: 

«Studentparlamentet anser DNS som mest kompetente til å drive studenthus i Oslo.» 

Falt 

 

Forslagsnummer: 8 

Forslag: Strykning 

Fremmet av: Simen Flotvik Mathisen 

Fraksjon: Gjestelista 

Linjenummer: 681-682 

Forslag: Gammel tekst: «Studentparlamentet skal jobbe for finansiering av et nytt studenthus 

i sentrum som et supplement til dagens tilbud på Chateau Neuf.» 

Falt 

 

Forslagsnummer: 5 

Forslag: Endring 

Fremmet av: Marcus Pettersen Irgens 

Fraksjon: Liberal liste 

Linjenummer: 681 

Forslag:  

Gammel tekst: 

«Studentparlamentet skal jobbe for finansiering av et nytt studenthus i sentrum som et 

supplement til dagens tilbud på Chateau Neuf.» 

Ny tekst: 

«Studentparlamentet skal primært jobbe for at St. Olavsgate 32 blir finansiert som et 

supplement til DNS’ tilbud på Chateau Neuf.» 

Falt 

 

Forslagsnummer: 1 

Forslag: Endringsforslag 

Fremmet av: Jonas Virtanen 

Fraksjon: A-lista 

Linjenummer: 681 

Forslag:  

Gammel tekst: 

«Studentparlamentet skal jobbe for finansiering av et nytt studenthus i sentrum som et 

supplement til dagens tilbud på Chateau Neuf.» 

Ny tekst: 

«Studentparlamentet skal jobbe for finansiering av et nytt studenthus i sentrum drevet av SiO 

og Velferdstinget som et supplement til dagens tilbud på Chateau Neuf.» 

Falt 

 

Forslagsnummer: 2 

Forslag: Endring 
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Fremmet av: Kari Anne Andersen 

Fraksjon: Realistlista 

Linjenummer: 683 

Forslag:  

Gammel tekst: 

«Dersom en må velge, ønsker Studentparlamentet heller å støtte et studenthus drevet av 

DNS enn et foreningshus slik Velferdstinget foreslår i sin handlingsplan.» 

Ny tekst: 

«Dersom en må velge, ønsker Studentparlamentet heller å støtte at UiO finansierer et 

studenthus drevet av DNS enn et foreningshus slik Velferdstinget foreslår i sin 

handlingsplan.» 

Vedtatt 

 

Forslagsnummer: 9 

Forslag: Strykningsforslag 

Fremmet av: Kari Anne Andersen 

Fraksjon: Realistlista 

Linjenummer: 683 

Forslag: Gammel tekst: «Dersom en må velge, ønsker Studentparlamentet heller å støtte et 

studenthus drevet av DNS enn et foreningshus slik Velferdstinget foreslår i sin 

handlingsplan.» 

Falt 

 

Forslagsnummer: 6 

Forslag: Tillegg 

Fremmet av: Marcus Pettersen Irgens 

Fraksjon: Liberal liste 

Linjenummer: 685 

Forslag: Ny tekst: «Dersom det kun er mulig å framforhandle fristasjonsavtale eller ekstern 

finansiering av ett av byggene, vil Studentparlamentet prioritere studenthus i St. Olavsgate 

32.» 

Falt 

 

Vedtak:  

Forslag til vedtak er vedtatt med de endringene som kom frem i møtet.  

 

SAK 083/17-18  VALG TIL EVALUERINGSKOMITEEN 

 

Spørsmål: 22, 100, 105, 22, 105, 15, 104,  

Til debatt:  

 

Forslag fra Arbeidsutvalget: At AU velger personer til komiteen, etter at representanter søker 

om å stille.  

Vedtatt 

 

Vedtak:  
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AU gis mandat til å oppnevne representanter til komiteen.  

 

Til debatt: 18 – 100 (replikk), 3.  

 

Forslag: Å åpne dagsorden igjen 

Vedtatt 

 

Forslag: Resolusjoner utsettes til neste møte.  

Vedtatt 

 

Forslag: Mottak av nye studenter utsettes til siste sak.  

Vedtatt 

 

SAK 078/17-18  MOTTAK AV NYE STUDENTER  

Saken ble utsatt til neste møte.  

 

Vedtak:  

Saken utsettes til neste SP-møte.  

 

 

SAK 079/16-17  BUDSJETT 2018 

105 – Henrik Paulsen Mandelid innleder saken.  

 

Spørsmål: 10 – 100 (replikk), 18. 

Til debatt: 12 – 5 (replikk), 100 (replikk), 5 (svarreplikk), 100.   

 

Vedtak:  

Budsjett 2018 vedtas.  

Langtidsbudsjett 2018-2020 vedtas.  

 

 

 

SAK 080/16-17  AUTOMATISK INDIVIDUELL BEGRUNNELSE 

102 – Susann Andora Biseth Michelsen innleder saken.   

 

Til debatt: 3, 8 – 10 (replikk), 9 (replikk), 8 (svarreplikk), 19, 10, 100 – 30 (replikk) 100 

(svarreplikk), 3, 5, 10 - 102 (replikk), 10 (svarreplikk), 2, 32 – 102 (replikk), 3 – 22 (replikk), 3 

(svarreplikk), 29, 2 – 29 (replikk), 35 – 2 (replikk), 5 – 3 (replikk), 10 (replikk), 5 (svarreplikk), 22 

- 19 (replikk), 22 (svarreplikk), 31 (til orden) - 102 (replikk), 3 – 100 (replikk), 3 (svarreplikk), 36 

– 32 (replikk). 

 

Forslagsnummer: 1  

Forslag: Endring 

Fremmet av: Kari Anne Andersen 
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Fraksjon: Venstrealliansen 

Linjenummer: 970 

Forslag:  

Gammel tekst: 

“Automatisk begrunnelse skal være et supplement til ordinær undervisning, og ikke en 

erstatning.” 

Ny tekst: 

“Innføring av automatisk begrunnelse skal ikke gå på bekostning av undervisningsaktiviteter.” 

Vedtatt 

 

Forslagsnummer: 4 

Forslag: Tillegg 

Fremmet av: Astrid Bragstad Gjelsvik 

Fraksjon: Venstrealliansen 

Linjenummer: linje 972 

Forslag: Ny tekst: «På de fakultetene der innføring av automatisk begrunnelse er påviselig 

mer ressurskrevende, må ressursstrømmen justeres slik at ingen studenter får et dårligere 

undervisningstilbud.» 

Vedtatt 

 

Forslagsnummer: 2 

Forslag: Strykningsforslag 

Fremmet av: Kari Anne Andersen 

Fraksjon: Realistlista 

Linjenummer: 989 

Forslag: Gammel tekst: «En tilnærmet gjennomsnittsscore på hver oppgave skal fremgå av 

begrunnelsen, slik at kandidaten har et sammenligningsgrunnlag for egne prestasjoner.» 

Vedtatt 

 

Forslagsnummer: 3 

Forslag: Endring 

Fremmet av: Kari Anne Andersen 

Fraksjon: Realistlista 

Linjenummer: 991 

Forslag:  

Gammel tekst: 

“Begrunnelsen skal gi en indikasjon på hva sensor mener kandidaten bør repetere fra pensum 

før hen eventuelt går videre til emne på «neste» nivå.” 

Ny tekst: 

“Begrunnelsen skal gi en indikasjon på hvilke punkter i læringsutbyttebeskrivelsen kandidaten 

ikke har demonstrert å ha oppnådd.” 

Vedtatt 

 

Forslagsnummer: 6 

Forslag: Tillegg 

Fremmet av: Kari Anne Andersen 

Fraksjon: Realistlista 
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Linjenummer: 993 

Forslag: Ny tekst: "I emner der løsningsforslag kan være en tilstrekkelig god begrunnelse, 

bør dette være tilstrekkelig, og dagens ordning der man kan be om individuell begrunnelse 

opprettholdes for slike emner." 

Vedtatt 

 

Forslagsnummer: 5 

Forslag: Tillegg 

Fremmet av: Kari Anne Andersen  

Fraksjon: Realistlista 

Linjenummer: 1008 

Forslag: Ny tekst: «Det bør helst innføres dobbeltsensur av alle eksamensbesvarelser, og i det 

minste kontrollsensur av en minimumsandel av besvarelsene én sensor har sensurert.» 

Vedtatt 

 

Vedtak:  

Politisk dokument om automatisk individuell begrunnelse, med de endringer som kom frem 

av møtet, ble vedtatt.  

 

 

SAK 081/17-18  RESOLUSJONER 

Resolusjoner ble utsatt til neste møte.  

 

 

SAK 068/17-18  VALG AV DATO FOR STUDENTVALGET 2018  

101 – Synnøve Kronen Snyen innleder saken.  

 

Spørsmål: 15, 103 (til orden), 10,   

Til debatt: 9, 103, 2, 22, 5 – 36 (replikk), 19 (replikk), 5 (svarreplikk), 101 – 14 (replikk), 2 

(replikk), 22, 36 (til orden) – 100 (replikk), 22 (replikk), 18, 17, 14 – 18 (replikk), 4, 101 (til 

orden).  

 

5 – foreslår å åpne debatt igjen.  

Vedtatt.  

 

Forslagsnummer: 4 

Forslag: Endring 

Fremmet av: Simen Flotvik Mathisen 

Fraksjon: Gjestelista 

Linjenummer:  1156  

Forslag:  

Gammel tekst: 

«Studentvalget 2018 avholdes onsdag 09.05.18 til tirsdag 15.05.18» 

Ny tekst: 

«Studentvalget 2018 avholdes torsdag 03.05.18 til tirsdag 15.05.18.» 

Vedtatt 
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Forslagsnummer: 3 

Forslag: Endring 

Fremmet av: Julia Weisethaunet 

Fraksjon: Grønn Liste 

Linjenummer: 1156 

Forslag:  

Gammel tekst: 

«studentvalget avholdes onsdag 09.05.18-15.05.18» 

Ny tekst: 

«studentvalget avholdes onsdag 25.04.18-02.05.18» 

Falt 

 

Forslagsnummer: 2 

Forslag: Endring 

Fremmet av: Tobias Drevland Lund 

Fraksjon: Venstrealliansen 

Linjenummer: 1156 

Forslag:  

Gammel tekst: 

«Studentvalget 2018 avholdes onsdag 09.05.18 til tirsdag 15.05.18» 

Ny tekst: 

«Studentvalget 2018 avholdes torsdag 03.05.18 til 09.05.18» 

Falt 

 

Forslagsnummer: 1  

Forslag: Endring 

Fremmet av: Bror Kristian Tandberg 

Fraksjon: Grønn Liste 

Linjenummer: 1156 

Forslag:  

Gammel tekst: 

«Studentvalget 2018 avholdes onsdag 09.05.18 til tirsdag 15.05.18» 

Ny tekst: 

«Studentvalget 2018 bør etterstrebes å bli avholdt i april og senest første uka i mai.» 

Falt 

 

Vedtak: 

Studentvalget 2018 avholdes torsdag 03.05.18 til tirsdag 15.05.18. 

 

 

Forslag: Å flytte «Mottak av nye studenter» til neste møte, slik at møtet kan sluttes.  

Vedtatt.  

 

 

EVENTUELT 
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Møtet oppheves torsdag 23.11.17, kl. 21:45. 

 

 

MØTEKRITIKK:  

- Bra inneklima 
- Bra snacks 
- Bra ordstyring og fint med streng ordstyring under vanskelige saker.  
- Bra møte 
- Synd at sak om mottak av nye studenter er utsatt 
- Studentparlamentet skal ikke være forumet for altfor mye «kødding».  
- Fint om representantene styrer unna ufin ordbruk.  
- Møtet kan bli litt teknisk, som gjør det vanskelig å delta i debatter når man ikke deltar på 

mange møter.  
- Bra at representanter tar initiativ til å løfte egne saker. 
- Burde vært kalkun siden det er thanks giving 
- Gjerne mer pizza. 
- Må være rom for å vise at man er uenig.  
- Studenthus saken ble for spekulativ.  
- Ønskelig at AU løfter saker som representanter ønsker å løfte.  

 
 


